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Interpelacja 1 

 

Zwracam się z wnioskiem o możliwie szybką zmianę stanu oświetlenia w ciągu 

pieszo-rowerowym między Szkołą Podstawową nr 7 a ulicą Kolbego. Od wielu 

miesięcy trasa ta będąca bezpośrednim połączeniem osiedla Zachód z placówką 

szkolną pozostaje bez oświetlenia. To efekt wandalizmu, wielokrotnego, celowego 

niszczenia szklanych opraw latarni. Antidotum na zaistniały problem miało być 

zainstalowanie monitoringu wizyjnego w tej części osiedla.  

Po zamontowaniu siedmiu kamer ( pięciu stałopozycyjnych i dwóch obrotowych) 

oraz włączeniu ich w system miejskiego monitoringu ciąg pieszo-rowerowy jest 

odpowiednio obserwowany, ale tylko w porze dziennej. Dotychczas nie wymieniono 

uszkodzonych opraw lamp, oświetlenie wobec tego nadal nie działa. Trwanie takiej 

sytuacji naraża na niebezpieczeństwo mieszkańców korzystających z tej trasy, ale 

również stanowi potencjalne zagrożenie dewastacją lub kradzieżą dla urządzeń 

monitoringu. 

W związku z powyższym wnioskuję o możliwie szybkie zainstalowanie nowych 

opraw oświetleniowych i ponowne uruchomienie oświetlenia w ciągu pieszo-

rowerowym między SP 7 a ul. Kolbego. 
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